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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2014. május 28-án. 

Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal, Szivek Péter 

képviselők, 

Vöröskői István alpolgármester, 

Gaál Lajos polgármester 

 

Meghívottak:  

 

Mielecz Péter r. őrnagy a Dorogi Kapitányság képviseletében 

Bodrogai Sándor az Esztergomi Polgárőrcsoport vezetője,  

Simon János a kesztölci polgárőrcsoport vezetője, 

Nagyváriné Radovics Angelika a Kesztölci Kiserdei Óvoda – „Horička” vezetője 

Kispataki Jánosné a Vöröskereszt helyi szervezetének vezetője 

 

Óvoda részéről: 4 fő 

 

Gaál Lajos polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy 

a megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 6 fő, az ülés határozatképes.  

Az ülés napirendi pontjai a következő:  

1. A Dorogi Kapitányság tájékoztatója a közrendről és közbiztonságról 

2. Tájékoztató a Vöröskereszt munkájáról 

3. Tájékoztató a Polgárőrség Kesztölci csoportjának működéséről 

4. Beszámoló a Kiserdei Óvoda 2013/2014-es tanévéről 

5. Rendelkezés a befizetett adókról 

6. Könyvtárhasználati szabályok 

7. Dr. Bús János háziorvos beadványa 

8. SZMSZ módosítása 

9. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

10. Egyebek 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1. Napirendi pont 

A Dorogi Kapitányság tájékoztatója a közrendről és közbiztonságról 

 

Mielecz Péter r. őrnagy a Dorogi Kapitányság képviseletében: 2013. február 1-től 

tipizálták a rendőrség szervezetét. Így jobban és eredményesebben működhetnek. Az igaz, 

hogy a hívásokat Tatabányán fogadják, de a hívás helyéhez legközelebb tartózkodó egység 

megy a helyszínre, így gyorsabb az intézkedés. 
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Nebehaj Rudolfné képviselő: Valóban jobban érzékelhető a rendőri jelenlét, köszönjük. 

Radovics Istvánné képviselő: A normál veszélyeztetettség a környékre is igaz? 

Mielecz Péter r. őrnagy a Dorogi Kapitányság képviseletében: Igen.  

Radovics Istvánné képviselő: A férfi bűnelkövetők száma több. Volt olyan, hogy a nők 

voltak többen? 

Mielecz Péter r. őrnagy a Dorogi Kapitányság képviseletében: Ez egy statisztikai 

gyűjtésből származó adat. Nem hasonlít olyan módon, hogy mikor melyik több. 

Kispataki Jánosné a Vöröskereszt helyi szervezetének vezetője: Mi, idős emberek, mit 

tehetünk, ha megtámadnak? Botot készítettem az ágyam mellé. 

Mielecz Péter r. őrnagy a Dorogi Kapitányság képviseletében: Nem javaslom, inkább 

telefont kell készenlétbe helyezni egy gyorshívó funkcióval. 

Simonek Antal képviselő: Egy jó kutya is megoldja. 

Mielecz Péter r. őrnagy a Dorogi Kapitányság képviseletében: Jó riasztó rendszer 

beszerelése is sokat segíthet. Vannak már olyanok, melyeket szakaszolni lehet, a lakás egy 

részét is úgy biztosítja, hogy a többi részben a család ott tartózkodhat. 

Gaál Lajos polgármester: Képújságban folyamatosan adjuk, hogy ne engedjenek be idegent 

a lakásba. Olyan trükkös módszereket alkalmaznak, hogy egyszerűbb, ha az idegeneket be 

sem engedik. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata a Dorogi Kapitányság beszámolójáról  

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Dorogi Rendőrkapitányság beszámolóját a 

közrendről és a közbiztonságról. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Napirendi pont 

Tájékoztató a Vöröskereszt munkájáról 

 

Radovics Istvánné képviselő: A véradók száma hogyan alakult? 

Kispataki Jánosné a Vöröskereszt helyi képviselője: Sajnos csökkent. Betegsége miatt nem 

tudja tovább vállalni a munkát, sajnos saját maga és a férje is beteg. Köszönettel tartozik a 

Polgármesteri Hivatalnak a sok segítségért, az Önkormányzatnak az éves támogatásokért.  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata a helyi Vöröskereszt beszámolójáról  

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a helyi Vöröskereszt beszámolóját.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 
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3. Napirendi pont 

Tájékoztató a Polgárőrség Kesztölci csoportjának működéséről 

 

Simonek Antal képviselő: Hogy alakul a létszám? 

Simon János a kesztölci polgárőrcsoport vezetője: Növekedett, sikerült roma származású 

tagot is kiképeztetni. Nagyon meg vannak elégedve vele, de a csoport többi tagjával is.  

Radovics Istvánné képviselő: A beszámolóban olvassa, hogy növekedett az esztergomi 

szolgálat ideje. 

Simon János a kesztölci polgárőrcsoport vezetője: Ebben sok az árvízi segítség, de sokszor 

segítünk is egymásnak, ott nagy rendezvények vannak. Szívesen segítünk.  Sokat dolgoznak 

ők is itt, tavaly kb. 270 árát. Ha van külső területen valami, ráállítják az embereket, és 

mennek. Szóljanak, ha probléma van. Megköszönöm a lehetőséget, hogy megkapjuk a 

helyiséget. 

Nebehaj Rudolfné képviselő: A helység kialakítása hogy áll? 

Bodrogai Sándor az Esztergomi Polgárőrcsoport vezetője: Az Esztergom Polgárőr 

egyesület segíti a helyieket, így nem kellett önálló egyesületet létrehozni. Igyekszik mindent 

megtenni a helyiség rendbe hozásában. Mit támogatunk: előírás szerint egy motorkerékpár 

járna, de sikerült még egyet átadni Kesztölcnek. Egy polgárőr felöltöztetése 250 e. Ft, de azért 

jöjjenek, mert mindenire szükség van. Mindennapi tevékenységük során ügyelnek a közrendre 

és közbiztonságra. Szórólapok vannak szlovákul is, ha kell, tud ebben segíteni. Az idősebb 

generáció nincs hozzászokva a trükkös megoldásokhoz, nem ebben nőttel fel. 

Simonek Antal képviselő: Nem kevesebb az esztergomi polgárőr? Nem azért kell innen 

átvezényelni? 

Bodrogai Sándor az Esztergomi Polgárőrcsoport vezetője: Nem, ez egy család, együtt 

dolgoznak, egymást kisegítik.  Kesztölcre is jönnek többen, ha itt van rájuk szükség egy 

nagyobb rendezvényen. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata a Polgárőr Egyesület beszámolójáról  

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Polgárőr Egyesület beszámolóját.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

4. Napirendi pont 

Beszámoló a Kiserdei Óvoda 2013/2014-es tanévéről 

 

Radovics Istvánné képviselő: Három kérdése van: Beiratkoztak a lányok logopédiai 

képzésre? 

Nagyváriné Radovics Angéla óvodavezető: Nem logopédusok lesznek, csak a csoportban 

foglalkoznak a gyerekekkel. De a közvetlen foglalkozás sokat fog segíteni. 

Radovics Istvánné képviselő: Látja, hogy a képzések sorába fel van véve az IPR, járnak 

tanfolyamra, alkalmazni fogják? 

Nagyváriné Radovics Angéla óvodavezető: Sajnos még nem volt, a előre láthatólag nem is 

fogják megtartani. Átszervezték a képzési rendszert.   

Radovics Istvánné képviselő: Kár, mert az iskolában folyik, jó lett volna az óvodában is. A 

nemzetiségi nyelvterületen nincs változás?  
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Nagyváriné Radovics Angéla óvodavezető: Ma kérdezte egy szülő, hogy kötelező-e? Nem 

kötelező, de a mindennapokban benne van. Általában sikerül a szülőket meggyőzni.  

Nebehaj Rudolfné képviselő: A gyermeknapon nagyon tetszett a sport bővülése a judóval. 

Láthatólag nagy örömmel vettek részt a gyerekek a bemutatón. Nagyon ügyesen mozogtak. 

De mi van az úszással? 

Nagyváriné Radovics Angéla óvodavezető: Már nincs a pályázaton nyert foglalkozás, 

sajnos nagyon sokba kerül, nem mindenki engedheti meg magának. 

Radovics Istvánné képviselő: Az Óvodai Alapítvány nem tud ebben segíteni? Nagyon jó 

„befektetés” lenne. Újabb pályázat nem kerül kiírásra? 

Gaál Lajos polgármester: Bízik benne, hogy kormányzati támogatással lesz folytatása az 

eddigieknek. 

Szivek Péter képviselő: Hallott már az un. vegyes csoportról. Ez mi pontosan s kinek jó? 

Nagyváriné Radovics Angéla óvodavezető: Itt az óvodában nincs ilyen csoport. Ez egy 

vegyes életkorú csoport, van benne a legkisebbtől az iskolába menőkig vegyesen gyermek. 

Van előnye, meg hátránya is.  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata a Kiserdei Óvoda 2013/2014-es tanévéről szóló beszámolóról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja Kiserdei Óvoda 2013/2014-es tanévéről szóló 

beszámolóját.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

5. Napirendi pont 

Rendelkezés a befizetett adókról 

 

Gaál Lajos polgármester: Előzetesen kéri ki a Képviselők véleményét a következőkben: 

több településen biztosítják, hogy a helyi adózóknak legyen lehetősége arra, hogy a befizetett 

helyi adójuk meghatározott részének felhasználásáról az adóévet követő évben, rögzített 

mértékig és a megjelölt célra javaslatot tegyenek. Most még nincs kidolgozott javaslat a helyi 

megvalósításra, de ha a testület úgy dönt, akkor meg lehet a munkával bízni a Pénzügyi 

Bizottságot. 

Szivek Péter képviselő: Van összeghatár? 

Gaál Lajos polgármester: Van benne összeghatár, de ez a testület döntése, valamint az is, 

hogy milyen, előre meghatározott célra kerül felhasználásra. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal egyetértenek-e? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata a helyi adókról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a Pénzügyi Bizottságot, hogy vizsgálja meg a 

helyi adók egy előre meghatározott részének célhoz kötött befizetési lehetőségét. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. június 30. 
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6. Napirendi pont 

Könyvtárhasználati szabályok 

 

Gaál Lajos polgármester: Ugyan a megyei könyvtár tagintézménye lettünk, de a helyi 

könyvtárhasználati szabályzatot a Képviselő-testületnek kell elfogadni. Az alapszabályzatot a 

megyei intézmény bocsátotta rendelkezésünkre, s az került kiegészítésre a helyi 

sajátosságokkal. 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata a Könyvtárhasználati szabályokról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Községi Könyvtár Könyvtárhasználati 

szabályzatát. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

7. Napirendi pont 

Dr. Bús János háziorvos beadványa 

Zárt ülés 

 A zárt ülésen hozott határozat ismertetése: 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata a háziorvos szerződésének módosításáról 

 

Kesztölc község Képviselőtestülete támogatja dr. Bús Jánost abban, hogy tevékenységét 2014. 

június 8-tól egyéni vállalkozóként folytassa. Megbízza a polgármestert, hogy a háziorvosi 

szerződést ilyen formában írja alá. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

8. Napirendi pont 

SZMSZ  módosítása 

 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Szóbeli észrevételt tett a Kormányhivatal a 

Képviselő-testület elfogadott Szervezeti és Működési Szabályzatának 12.§ -beli 

szabályozására. Az eddig hatályos szöveg szerint az ülést a polgármester, az alpolgármester és 

a körelnök vezetheti. A korelnök szerepét pontosan meg kell határozni, vagyis, hogy mikor 

kell a feladatot ellátnia. A javaslat szerint a polgármester és az alpolgármester együttes 

akadályoztatása esetén kapja meg ő a feladatot. Javaslom, hogy az alább előterjesztett 

módosító szöveggel fogadja el a testület a rendelet-módosítást. 

 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a módosítást, az előterjesztésnek megfelelően elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 
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Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2014.(V.29.) önkormányzati 

rendelete Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének szervezeti és 

működési szabályzatáról szóló 18/2013.(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

9. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

 

Gaál Lajos polgármester: A következő eseményekről tudok beszámolni: 

 

1. Megrendezésre került a hagyományos Bányász majális  

2. Egyeztettem a vállalkozóval a Szt. István utcai veszélyes fák kivágása ügyében 

3. Tárgyaltam a Magyar Közúttal a mart aszfalt, a Klastrom út útpadka kaszálás, és a Szt. 

István úti keresztsüllyedés ügyében 

4. Megtörtént a Tv felvétel a Magyarországi Szlovákok Napjára készülő Kesztölcről 

5. Tóth Péter bejelentését, melyben jelezte, hogy a Vágó család az Esztergomi utca 

irányában közterületre építette a kerítését, továbbítottam az építéshatóságnak 

6. Tárgyalásban voltunk a település csatornával el nem látott részének szippantással való 

ellátásáról, de a vállalkozó jelezte, hogy kapacitás hiányában nem tudja vállalni, ezt 

jelezni fogjuk a kormányhivatalnak. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2014. (V.28.) KKÖKt. 

határozata a két ülés közötti időszak eseményeiről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló 

beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

10. Napirendi pont 

Egyebek 
Gaál Lajos polgármester: Emlékeztetőül a következőkben felsorolom a napokban esedékes 

rendezvényeket: 

Pedagógusnap május 30. 

Óvoda 50. évfordulója május 31. 

 

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos polgármester megköszönte a részvételt és az ülést 

bezárta. 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester                jegyző 


